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P r o t o k ó ł   Nr XII/2015 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 30 grudnia 2015r. 

XII zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.15 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Skarbnik, Panią Zastępcę Wójta, Radnego 

Powiatowego Pana Grzegorza Zawadzkiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu Pana 

Tadeusza Dąbrosia 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 14 radnych, nieobecny 1 radny, który 

usprawiedliwił swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Radny Andrzej Żmijak zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i zamianę miejscami 

punktów 7 z 13, oraz punktu 8 z 12. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2014 dotyczącej powołania stałych 

komisji Rady Gminy Krzeszyce.      

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Gminy Krzeszyce na lata 2016-2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu Gminy Krzeszyce na 2016r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia przez Gminę Krzeszyce ze stowarzyszenia  

o nazwie Lubuska Sieć Szerokopasmowa z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu 

podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu 2015r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2016 r. 

14. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 14 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 
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1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2014 dotyczącej powołania stałych 

komisji Rady Gminy Krzeszyce.      

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Gminy Krzeszyce na lata 2016-2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia przez Gminę Krzeszyce ze stowarzyszenia  

o nazwie Lubuska Sieć Szerokopasmowa z siedzibą w Gorzowie Wielkopolskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu 

podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu 2015r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2016 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu Gminy Krzeszyce na 2016r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028. 

14. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

b/ Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie  

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad.2  

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. Komisja na posiedzeniu 

zaopiniowała informację pozytywnie.  

Informacja została przyjęta jednogłośnie 

14 glosami za ,0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 3 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/61/2015 w sprawie zmiany uchwały  

nr I/3/2014 dotyczącej powołania stałych komisji Rady Gminy Krzeszyce 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad 4 

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że projekt na komisji został przyjęty jednogłośnie. 



3 
 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński : mieliśmy trzy wersję. Wnioskuje o zwiększenie 

wynagrodzenia dla przewodniczącej o 100,00zł ze względu na wykonywane przez nią 

obowiązki.  

 

Pan Radny Andrzej Żmijak program został już przegłosowany na komisji. 

 

Pani Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku Pana Radnego Wiesława 

Małaczyńskiego? 

2 glosami za , 0 przeciw i 12 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek został przyjęty 

 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak złożył wniosek o braku zmian w Gminnym Programie 

Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r. 

 

6 glosami za , 3 przeciw i 5 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek został przyjęty 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/62/2015 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy 

Krzeszyce w 2016r 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 5 

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że projekt na komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/63/2015 w sprawie realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Krzeszyce w 2016r. 
 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 6 

 

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że projekt na komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/64/2015 w sprawie przyjęcia 3-letniego 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Krzeszyce na lata 2016-2018. 
 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 
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Ad.7  

 

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że projekt na komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/65/2015 w sprawie zmiany statusu pomnika 

przyrody 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 8  

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że projekt na komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/66/2015 w sprawie wystąpienia przez Gminę 

Krzeszyce ze stowarzyszenia o nazwie Lubuska Sieć Szerokopasmowa z siedzibą w Gorzowie 

Wielkopolskim. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 9 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/67/2015 w sprawie określenia formularzy 

dotyczących podmiotu i przedmiotu podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

 

Ad. 10 

Pani Skarbnik wyjaśniła konieczność zmiany w budżecie za 2015r. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak Dlaczego zmniejszona została dotacja na Krzemów? 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż była to kwota planowana, a korekta wynika z faktycznie 

wydatkowanych kwot i zmian, które wynikają z projektu.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/68/2015 w sprawie zmiany budżetu 2015r. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła konieczność zmian w  budżecie 2015r. Przedstawiła, miejsca oraz 

paragrafy w których dokonano zmian. 
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Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/69/2015 w sprawie zmiany budżetu 2015r. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 11  

 

Pani Skarbnik przedstawiła zasady przydzielania stawek dotacji dla Zakładu Usług 

Komunalnych w Krzeszycach, ze względu na prowadzona przez ZUK działalność (5,23zł). 

Związane jest to z budżetem, wzrost cen nie ma na to wpływu. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: Prosiłem o informację na temat kalkulacji kosztów 

ciągnika. 

 

Pani Skarbnik; taka kalkulacja nie ma wpływu na kwoty dotacji. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak jak bilansuje się umowa leasingu z przychodami? 

  

Pan Wójt: leasing jest spłacany, więc sytuacja nie przedstawia się najgorzej. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: nie pokrywa kosztów. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XII/70/2015 w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Krzeszyce na 2016 r. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 12 

 

Pani Skarbnik; projekt budżetu był już analizowany przez komisję, dokonano jeszcze dwóch 

poprawek. Jedna z związku z wpłynięciem pożyczki jeszcze w 2015r. a nie w roku 2016 jak 

planowano. Wprowadzono inwestycję związana z budową studni i z tym związane nowe 

zadanie. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: zauważył, iż w WPF nie przewidziano nowych 

zobowiązań, a w budżecie są one zawarte. 

 

Pani Skarbik: wystąpił błąd, który jest wynikiem poprawek. 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś: jest na minusie , a w tabelkach na plusie. 

Wolne środki są na pokrycie deficytu. 

 

Pani Skarbnik: w tym miejscu nastąpiła pomyłka. Muszę to poprawić.  

 

Pani Skarbnik odczytała opinię RIO dotyczącą omawianej uchwały -  projektu budżetu  

na 2016r. projekt został zaopiniowany pozytywnie. Wszelkie uwagi zostały ujęte oraz 

naniesione. 
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Pan Radny Bogusław Pawlak złożył wniosek o nieodczytywanie projektu budżetu 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł większością głosów 

 

Głosowanie nad uchwałą XII/71/2015 w sprawie Budżetu Gminy Krzeszyce na 2016r. 

 

12 glosami za , 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

Ad. 13 

 

Pani Skarbnik przedstawiła w skrócie Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2016-2028. 

Projekt uchwały również był opiniowany na komisjach.  

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: nawiązał do problemów Powiatu Sulęcińskiego 

związanych z programem naprawczym. Odniósł to do sytuacji z konsolidacją zadłużenia 

Gminy Krzeszyce i wyraził swoje obawy związane z wzrostem wysokości kwot rat kredytu  

w przyszłości. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak:  przez 2 lata na taką sytuację dopuszczaliście. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: oddech jest potrzebny. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak dajemy szansę na rok czasu. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: trzeba wyciągnąć wnioski. 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś w wyniku konsolidacji wydłużony został 

okres spłaty o ile i jaki był ten okres pierwotnie? 

 

Pani Skarbnik: pierwotnie było do 2025, okres został wydłużony do 2028r. tzn. o trzy lata. 

Potrzebny był oddech na nową perspektywę, ale należy wyciągnąć wnioski jak wspominał 

Pan Grzegorz i oszczędzać już teraz.  

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś o jaką kwotę, zmniejszy się zadłużenie? 

 

Pani Skarbnik : 200.000,00 zł 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak poprosił o poprawienie błędnych zapisów w WPF. 

 

Pani Skarbnik odczytała poprawną wersję WPF oraz opinię RIO dotyczącą projektu  uchwały, 

która była pozytywna. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: przytoczył problem powiatu związany z 

błędnymi księgowaniami przez Panią Skarbnik powiatu w wyniku, których powiat nie 

osiągnął odpowiednich wskaźników. 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś potwierdził tą sytuację , zwrócił uwagę  

na niedoszacowanie budżetu powiatu co spowodowało nałożenie planu naprawczego. 
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Pan Radny Andrzej Żmijak: skutkiem był brak inwestycji drogowych 

 

Pani Skarbnik ja już z powiatem się rozliczyłam. 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś: zgłaszałem naprawę dróg: Marianki, 

Brzozowa Piskorzno. 

 

Pan Radny Bogusłąw Pawlak: co z moim chodnikiem? 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś: ja obiecałem. 

 

Głosowanie nad uchwałą XII/72/2015 w sprawie Budżetu Gminy Krzeszyce na 2016r. 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 14  

 

W sobotę 14 listopada odbyło się spotkanie strażaków z OSP z Niemiec, dotyczące 

bieżącej i przyszłej współpracy z tutejszymi strażakami.  

16 listopada spotkali się członkowie Lokalnej Grupy działania, spotkanie  

to miało na celu przybliżenie pomysłu na projekt związany z współpracą z twórcami 

ludowymi, wizerunkiem Lokalnych Grup Działania oraz realizacją zadań  

w projekcie współpracy z wykorzystaniem innowacyjnych technik. 

18 listopada miało miejsce pożegnanie Wicewojewody Pana Jana Świrepy,  

w którym uczestniczyli wszyscy wójtowie, burmistrzowie gmin woj. Lubuskiego. 

20 listopada był Dzień Pracownika Socjalnego, więc spotkałem się  

z Pracownicami Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

26 listopada spotkałem się z burmistrzem Altladsberga Arno Jaeschke,  

po powrocie czekali już na mnie inwestorzy z biogazowi. 

30 listopada  spotkałem się w Urzędzie Marszałkowskim z Wicemarszałkiem 

Stanisławem Tomczyszynem. 

1 grudnia podpisałem umowę o pożyczkę na  budowę studni z Wojewódzkim 

Funduszem ochrony Środowiska. 

3 grudnia z częścią z Was byłem w biogazowi w Złocieńcu. 

4 grudnia odbyło się spotkanie  z Prezesami kół łowieckich. Tego dnia odbyło się  

50-lecie pożycia małżeńskiego Państwa Katarzyny i Dominika Jachimowskich. 

7 grudnia odbyło się szkolenie w sprawie budowy i modernizacji dróg organizowane 

przez Urząd Marszałkowski. 

9 grudnia  w Kostrzyńsko Słubickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej odbyło się 

szkolenie dot. inwestycji i postania podstrefy w Krzeszycach i okolicznych gminach. 

11 grudnia odwiedzili urząd, szef sulęcińskiej placówki PKS-u Bogdan Furtak  

i Dyrektor Pks Gorzów ds. Przewozów, Eugeniusz Bęben, rozmawialiśmy na temat transportu 

publicznego. 
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18 grudnia spotkaliśmy się w Lubniewicach z Nadleśniczym Zbigniewem 

Ługowiczem, prowadzone rozmowy dotyczyły podsumowania wspólnych inicjatyw  w 2015 

roku i dalszej współpracy w 2016 r. 

23 grudnia  spotkałem się z Sołtysową Marianek, Rada Sołecką, Starostą, Wicestarostą  

i Naczelnikiem Wydziału Dróg i Zamówień Publicznych Kazimierzem Gryzem. 

29 grudnia w Urzędzie Gminy odbyły się dwa jubileusze 50-lecia pożycia 

małżeńskiego Państwa Zofii i Witolda Zachareń oraz Rozalii i Adolfa Wiszniowskich. 

 

Pani Sołtys Marianek Ewa Zegar: zwróciła uwagę na problemy swojej wsi związane z drogą  

i scalaniem gruntów. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: naprawa drogi w Mariankach była w planach, 

wtedy to stanowiło najlepszą opcję. Teraz jest scalanie gruntów. 

 

Pan Wójt: złożył propozycję tabla pamiątkowego z wizerunkami kolejnych Rad Gminy. 

Złożył propozycję kalendarza spotkań z Radnymi i Sołectwami. 

 

Pan Jan Soliński: osoby, które chcą pozbyć się azbestu mogą składać wnioski  

na dofinansowanie, które pokrywa jego utylizację w 100%. 

 

Pan Wójt: poprosił Pana Solińskiego o wyjaśnienia dotyczące bieżącej sytuacji z ujęciem 

wody na Malcie. 

 

Pan Jan Soliński: przedstawił problemy związane z budową nowego ujęcia wody na Malcie. 

Nastąpiła konieczność nowego otwiertu, gdyż na przewidzianej głębokości nie odnaleziono 

odpowiednich warstw wodonośnych. Jednak nie przekroczymy przewidzianych w umowie  

z WIOŚ terminów. Pan Szlachtycz zapewnił, iż termin do końca stycznia 2016r. jest dla niego 

wystarczający. 

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: jak wygląda sytuacja z wodą i decyzjami Pana 

Krysika z Sanepidu. 

 

Pan Wójt: nic się w tym zakresie nie zmieniło, nadal woda do picia po przegotowaniu. 

 

Pan Radny Antonii Hajdajenko: Nadal musimy wodę chlorować pomimo dobrych wyników.  

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko: prosiłam, aby brać próbki z innych miejsc. 

 

Pan Radny Antonii Hajdajenko: w tych punktach woda jest dobra.  

 

 

 

Ad. 15 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller: czy można z ramienia gminy sprawdzić osoby, które nie 

wywożą ścieków.  

 

Pan Wójt: są takie przypadki, musimy to sprawdzać i będziemy. 
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Pani Sołtys Krystyna Miller łatwo można to sprawdzić, kto  nie jest podłączony do 

kanalizacji, a nie ma potwierdzenia wywozu nieczystości, oznacza to, ze pozbywa się ścieków 

we własnym zakresie. 

 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: czy można zawrzeć w planach rezerwę na zbycie azbestu, nie 

byłem w planie i miałem z tym problem 

 

Pan Jan Soliński; omówił procedury związane z zdawaniem azbestu. Są pewne założenia i nie 

można przewidzieć rezerw, ale załatwiliśmy ta sytuację i dostaliśmy więcej środków. 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś: jeżdżą duże pojazdy na stację, nie mają 

gdzie nawracać i niszczą jezdnię. Na tej drodze postawić  droga bez przejazdu. Nie duży 

koszt. To jest do rozważenia. 

 

Pani Sołtys Zofia Czarnogrecka: prosi o interwencję w związku z drogą na Studzionce przy 

Panu Broszce. 

 

Pan Radny Bogusłąw Pawlak: obok mostu jest wyrwa na około 1 m 

 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Dąbroś: proszę o oficjalne zgłoszenie 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: proszę o przedstawienie nowego Sekretarza i doradcy. 

 

Pan Wójt: omówił konkurs, który przeprowadzono na stanowisko Sekretarza były 3 

kandydatury. Konkurs wygrał Pan Jan Walczak, pracownik RIO, były sekretarz z Lubniewic. 

Jest możliwość spotykania się w Urzędzie Gminy Krzeszyce z panem Sebastianem 

Ciemnoczołowskim, przedstawicielem firmy EXSPETO, a zarazem doradcą w tutejszym 

urzędzie. Termin pobytu, został ustalony w  pierwszą i trzecią środę każdego miesiąca. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: czy jest możliwość zatrudnienia dwóch ludzi z urzędu pracy 

do rozbiórkę tam bobrowych. Tam potrzebna jest już ładowarka. 

 

Pani Zastępca Wójta: byłam na spotkaniu w PUP w Sulęcinie , będzie taka możliwość po 

nowym roku. 

 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: muszą być przynajmniej dwie osoby. 

 

Pan Jan soliński: to jest problem, bez ludzi nic nie zrobimy, nie tylko w rejonie Piskorzno. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: czy możemy wiedzieć jakie są koszty utrzymania? 

 

Pan Wójt: stanowisko Pani Kamili Kędzior zostało na czas zastępstwa rozłożone zostało na 

trzy osoby. 

 

Pani Zastępca Wójta: natomiast zadania dotyczące promocji i funduszy zostały przekazane 

Zastępcy Wójta oraz Sekretarzowi. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski : projekty miała pisać Pani Elwira. Kto teraz to będzie robił? 
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Pani Zastępca Wójta: ja wspólnie z panem Sekretarzem. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: co będzie robił doradca? 

 

Pan Wójt: doradca doradzać będzie nie tylko mi, ale także wszystkim chętnym rolnikom  

i przedsiębiorcom.  

 

Pan Radny Powiatowy Grzegorz Zawadzki: jesienią wnioski o płatności poprawiała i składała 

Pani Czarnecka. 

 

Pani Zastępca Wójta: razem je poprawiałyśmy i składałyśmy. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński; projekt Krzemów rozliczony, kiedy otwarcie? 

 

Pan Wójt; czekam na inicjatywę w tej sprawie.  

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XII sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 18.50. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


